
Fra: kamil <rnine2003@hotmail.com> 
Sendt: 11. januar 2015 21:17 
Til: Anne-Lise Næs Olsen 
Emne: RE: Ang. klage på vedtak - eigedom 23/34 -  Løypetona 
 

Hei 
 
Kommentar /tillegg til klagen sendt 29.12.14 .  saksnr: 14/2485    
 
Vi ønsker å skrive en kommentar til denne mailen og til vedtaket.  
 
Vi er veldig skuffet over denne behandlingen vi har fått av Meland kommune.  
Vi er et ungt par med to barn som har kjøpt tomt og planlegger å bygge et hus og flytte til 
Meland Kommune. Vi  jobber begge to og betaler skatt. Vi hadde forventet mer forståelse og 
profesjonell behandling av denne saken.  
Vi har akseptert reguleringsplanen som den er og var ikke informert om noe makebytte.  
Dere har kun tatt hensikt til de som ønsker å forandre på reguleringsplanen som dere har laget 
og godkjent og dette er veldig rart.  
Det kan være av interesse for kommunen å vite at det var vi som var den andre parten i 
budrunden på nabotomten. Vi ønsket ikke å forandre på regueringsplanen hvis vi har fått 
tomten. det er uakseptabel at kommunen kommer med vedtak til fordel av denne andre parten 
uten å gi beskjed.  
Gangvein er også en viktig del og bør ikke forandres. 
 
Vi har betalt mye for tomten og planlegger å etablere oss i Meland. Dette vedtaket ødelegger 
for oss og våre planer. 
 
Vi ber kommunen og naboene om å holde seg til kommunen sin reguleringsplan og respektere 
denne. Vi ønsker ingen forandringer. 
 
MVH 
 
Kamil Daibes og Marit Suzanne Tøgersen 
 
 
 
 

 
From: anne.lise.olsen@meland.kommune.no 
To: rnine2003@hotmail.com 
Date: Thu, 8 Jan 2015 13:04:50 +0100 
Subject: Ang. klage på vedtak - eigedom 23/34 - Løypetona 
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Se vedlagte saksdokumenter. 
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